
Bezwaar op besluit sluiten jacht op konijn en haas.

Namens Rijk Zwaan Zaadteelt en Zaadhandel maak ik bezwaar tegen uw voornemen om de jacht op 
haas en konijn te sluiten. Als bedrijfsleider van onze boerderij heb ik de verantwoording voor het 
beheer van deze boerderij. Uitgangspunt is dat ieder plantje dezelfde uniforme groei 
omstandigheden moet hebben om de ras verschillen te kunnen beoordelen en niet de groei 
omstandigheden.

Om die uniformiteit te waarborgen worden kosten nog moeite gespaard om dat resultaat te 
bereiken. Rassenproeven worden afgedekt met netten om vraatschade te voorkomen. Voor iedere 
handeling die aan zo’n gewas gedaan moet worden zoals schoffelen of bijmesten, moet het net 
verwijderd worden en na afloop weer terug gelegd worden. Om inloop van wild te voorkomen 
worden tijdens de teelt rasters geplaatst. Ook deze moeten tijdelijk verwijderd worden bij bv 
beregenen of maaiwerk. Veel extra werk en inspanning maar omdat wij daar onze plantjes telen wil 
niet zeggen dat er daarom geen plaats meer is voor wild.

Ik begrijp dat de basis voor uw besluit nogal wankel is door gebruik van niet relevante cijfers. Dat 
deze beslissing grote gevolgen heeft voor een belangrijke export tak van de agrarische sector is 
waarschijnlijk niet het eerste wat in beeld is bij de discussie over wel of niet bejagen. Toch wil ik 
benadrukken dat beheer- en schade bestrijding veel aandacht krijgt in onze bedrijfsvoering. Als die 
mogelijkheid ontnemen wordt staan wij voor een groot probleem hoe de uniformiteit van onze 
teelten te waarborgen.

In de hoop dat mijn kleine toelichting een bijdrage levert aan uw besluitvorming, wens ik U veel 
wijsheid.


